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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Výboru mestskej časti STRED, konaného dňa 9.10.2023  

 
 

Prítomní poslanci: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová, 
Ing. Richard Ščepko 
Neprítomní poslanci: Mgr. Michal Moško (ospravedlnený) 
       
Garant VMČ Stred: Mgr. Gabriela Babony 
 

Hostia: Ing. Gabriela Vanková, Inšp. Igor Zajaček, Ing. Hana Múdra, Ing. Iveta Marčeková, Iveta 
Matišáková, Juraj Matišák, Ing. Marián Bednár, Miroslava Stacherová 
 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Prerokovanie žiadostí 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia  
4. Nové požiadavky občanov a poslancov 
5. Rôzne   
6. Záver 
 
1. OTVORENIE 

Predseda VMČ Stred Mgr. Medal privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že VMČ Stred 
v počte 5 poslancov je uznášania schopný. Následne dal hlasovať za program.  
 

HLASOVANIE: 
Za: 5      Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, E. Struhárová, Ing. Richard Ščepko 
 

Poslanci odsúhlasili program 

 
2.  PREROKOVANIE ŽIADOSTÍ 

2.1. Ing. Vanková:  

Žiadame Vás o vyjadrenie sa k predaju nehnuteľnosti – časti pozemku v k.ú. Trenčín, 
novovytvorená C-KN parc.č. 1964/124 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 18 m2 odčlenená 
geometrickým plánom č. 41373006-89-23 z pôvodnej C-KN parc. č. 1964/122 evidovanej na LV 
č.1 ako vlastník Mesto Trenčín v podiele 1/1-ina, pre Ing. Jaroslava Oravca a Elenu Oravcovú za 
účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemku a zabezpečenia prístupu do garáže vo 
vlastníctve žiadateľa.  
 
HLASOVANIE: 
Za: 5     Proti: 0           Zdržali sa: 0 
Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, E. Struhárová, Ing. Richard 
Ščepko 
 
Uznesenie bolo schválené 
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2.2. Ing. Vanková:  

Žiadame Vás o vyjadrenie sa k predaju nehnuteľnosti – časti pozemku v k.ú. Trenčín, 

novovytvorená C-KN parc.č. 1964/121 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 20 m2
 odčlenená 

geometrickým plánom č. 41373006-84-23 z pôvodnej C-KN parc. č. 1964/1 evidovanej na LV č.1 

ako vlastník Mesto Trenčín v podiele 1/1-ina, pre Juraja Matišáka a manželku PhDr. Ivetu 

Matišákovú PhD., za účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemku a zabezpečenia 

prístupu do garáže vo vlastníctve žiadateľa. 

 

 HLASOVANIE: 
Za: 5     Proti: 0           Zdržali sa: 0 
Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, E. Struhárová, Ing. Richard 
Ščepko 
 
Uznesenie bolo schválené 

 

3. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV Z MINULÉHO OBDOBIA 

Mgr. Medal vyslovil nespokojnosť s odpoveďami na dva podnety z minulého zasadnutia. Ide 
o odpovede na požiadavky 3276 a 3279. Tieto odpovede sa mu zdali nedostatočné a nedotiahnuté do 
konca. Požiadal o opravu statusu týchto požiadaviek a o to, aby sa požiadavky doťahovali do konca. 

ID Požiadavka/Odpoveď 

3275 RNDr. Mikolášek + obyvatelia  Partizánskej ulice (posledná ulička vľavo pod betónkou, ktorá ide k 
Základnej škole) 
V rokoch 2004-2005 tu bola robená nová kanalizácia a nová voda, po čom to ostalo rozbité tak 
ako to tam stavbári zanechali. Keď pršalo bolo blato, keď nepršalo prášilo sa. Obyvateľom tejto 
lokality sa podarilo vybaviť provizórne riešenie, a to pokryť tenkou vrstvou asfaltu túto časť 
cesty, aby zamedzili týmto dvom javom, s tým, že im bolo prisľúbené, že toto je dočasné riešenie 
do 4 rokov. Uskutočnilo sa to v roku 2007. Od vtedy neubehli štyri roky ale viac ako 15. V roku 
2021 prišla väčšia búrka a z kopcov z Breziny sa do tejto uličky nahrnulo blato. Obyvatelia to 
riešili v spolupráci s mestom, aby sa blato odstránilo. Výsledkom bolo, že náprava stavu na tejto 
ulici sa zaradila do zásobníka IA. Už je rok 2023 a stále sa nič neudialo. Preto žiadajú, aby sa táto 
krátka ulička uviedla do uspokojivého stavu, aby tu k týmto situáciám ďalej nedochádzalo. 
Mgr. Medal – prosíme p. Korienka o zaktualizovanie cenového návrhu, aby s tým poslanci mohli 
pracovať pri tvorbe rozpočtu. 
 
Odpoveď: 
Rozpočet na túto investičnú akciu v priebehu októbra 2023 zaktualizujeme  
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3276 P. Horňáková + Obyvatelia Nozdrkoviec: žiadajú o riešenie situácie v tejto časti TN. Cesta je tu 
úzka, nevyhovujúca, bez chodníka. Premeriavali cestu a niekde je 6,5 m a niekde dokonca len 5,5 
m bez chodníka. Keď tadiaľ chodia autá (ktorých tam aj kvôli betonárke chodí dosť), je veľký 
problém sa v niektorých miestach obísť a keď idú súčasne aj chodci, je to pre nich nebezpečné. 
Ak sa tam navyše spraví plánovaná výstavba, táto situácia sa ešte zhorší. V územnom pláne je 
znázornená cesta – obchvat, ale údajne by sa to týmto ešte predražilo. Obyvatelia teda žiadajú 
(či už výstavba prebehne alebo neprebehne), aby bola vyriešená nevyhovujúca situácia s 
cestou/chodníkom. Údajne nemajú problém s výstavbou ale nie bez vyhovujúcej cesty a 
chodníka. Hlavný chodník cez Nozdrkovce veľmi chýba.  
Mgr. Medal: Je už nejaká žiadosť/stavebné povolenie/územné rozhodnutie v tejto veci? V akom 
je tento projekt štádiu? 
 
Odpoveď: 
Pokiaľ by sme chceli zlepšiť šírkové parametre cesty a vybudovať aspoň jednostranný chodník, 
pozemok mesta nebude postačujúci. Pri takejto úprave je nutné začať s prípravou projektovej 
dokumentácie, ktorú momentálne nemáme zaradenú v rozpočte mesta Trenčín. V ďalšom kroku 
by muselo prebehnúť majetkovo-právne vysporiadanie, následne po dokončení dokumentácie, 
vydaní stavebného povolenia a obstaraní dodávateľa môže začať výstavba.  
Na útvare mobility momentálne neevidujeme žiadny projekt výstavby v tejto lokalite čakajúci na 
vyjadrenie.  

3277 Ing. Egg: žiada, aby p. primátor na najbližšom zasadnutí mestského zastupiteľstva predložil 
konkrétne opatrenia, ktoré v prospech občanov  mesta dohodol na služobnej ceste do 
Azerbajdžanu a do partnerského mesta?  
 
Odpoveď: 
Primátor mesta Richard Rybníček nebude do MsZ predkladať informácie, o ktoré pán Egg žiada. 
Pracovná cesta do Azerbajdžanu bola za účelom predstavenia projektu EHMK 2026, o ktoré 
požiadali zo strany Azerbajdžanu. K žiadnemu písomnému partnerstvu ani dohode neprišlo, celá 
pracovná cesta mala informatívno-oboznamovací charakter.  

3278 Ing. Egg: Na internete sú údaje o partnerských mestách z roku 2015. Možno by stálo za to 
zaktualizovať na internete heslo Družobné mestá Trenčína. 
V súčasnej dobe má Trenčín v 7 európskych krajinách 7 partnerských miest, s ktorými uzavrelo 
zmluvu o partnerskej spolupráci:  
o Cran-Gevrier (Francúzsko) 
o Tarnow (Poľsko) 
o Cassalecchio Di Reno (Taliansko) 
o Békéscsaba (Maďarsko) 
o Kragujevac (Srbsko a Juhoslávia) 
o Zlín (Česká republika) 
o Uherské Hradište (Česká republika) 
 
Odpoveď: 
Na stránke mesta je platný a aktuálny zoznam Partnerských miest, a preto nie je potrebná 
aktualizácia.  
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3279 P. Poliak: Na Dlhých Honoch oproti 5.ZŠ je bar U tuláka, kt. má terasu so živým plotom. Pre 
chodcov aj cyklistov idúcich okolo a predovšetkým deti, ten plot tam veľmi zavadzia. Keď idú 
ľudia okolo  (tak, že po ľavej strane je tento podnik) zľava z cesty môže vybehnúť auto a zraziť 
dieťa, či už ide pešo, alebo na bicykli. Bolo by možné vyzvať majiteľa podniku o úpravu plotu tak, 
aby bol lepší výhľad do komunikácie v záujme bezpečnosti pre peších aj cyklistov? 
 

Odpoveď: 
Situácia nie je najprehľadnejšia. Faktom je, že auto by z vnútrobloku vybehnúť smerom na ulicu 
Dlhé Hony nemalo, nakoľko je táto ulička jednosmerná z Dlhých Honov na Beckovskú. Jazdu 
povolenú v oboch smeroch majú cyklisti, ktorý sa blížia do križovatky, takže rýchlosť by mala byť 
pomalšia. Napriek tomu sa pokúsime skontaktovať s majiteľmi a požiadať ich o úpravu živého 
plota pre zlepšenie rozhľadu.  

3280 P. Poliak: Po novom je na starom moste obmedzená nákladná doprava, takže tieto autá musia ísť 
po Električnej ulici smerom na Nový most. Situácia sa tým trochu sťažila a doprava je tu hustejšia 
a spôsobuje aj väčší hluk. Otázka znie, prečo na tejto ulici ako na jedinej ulici v Trenčíne je stále 
ešte 70? Bolo by možné dať podnet na TSK, či sa dá upraviť rýchlosť na tejto komunikácii? Ani na 
Štefánikovej ani na Bratislavskej ul. nie je 70. Keby sa tu išlo pomalšie a predpisovo, možno by sa 
situácia zlepšila. 
 

Odpoveď: 
Ide o cestu II. triedy v správe TSK. Električná ulica je určená pre tranzitnú dopravu, zníženie 
rýchlosti nie je opodstatnené, ako sme vraveli aj priamo na VMČ. Zníženie rýchlosti sme však 
prekonzultovali aj s ODI a nebolo podporené.  

3281 P. Poliak: Mostný nadjazd smerom na diaľnicu - bolo by možné na tento most namontovať do 
výšky 2m sklenenú priehľadnú stenu (rovnakú ako je z druhej strany smerom od Záblatia) 
namiesto zábradlia smerom od stavidiel? Prosíme osloviť kompetentných aby sa k tomu vyjadrili 
(SSC)? 
 

Odpoveď: 
Požiadali sme SSC o stanovisko k uvedenej  požiadavke občana.  

3282 Mgr. Medal: Protihluková zábrana na Električnej od železnice - v minulosti sa to riešilo, ale 
Železnice to zamietli. Odvtedy sa situácia ešte zhoršila, preto prosíme mesto, aby znovu obnovilo 
jednanie so Železnicami a znovu požiadali Železnice o ich stanovisko, prečo tam nie je možné 
vybudovať akýkoľvek spôsob zvukovej izolácie. 
 

Odpoveď: 
ÚÚP písomne osloví ŽSR s požiadavkou na riešenie protihlukovej bariéry.  

3283 P. Glockner: Pri rekonštrukcii cesty Slnečné námestie pred garážami mali byť vymenené dva 
kanály/vpuste, zostali nevymenené a odložené pri garážach. Budú sa dodatočne meniť/budú 
odvezené? Ďakujem. 
 

Odpoveď: 
Vpuste už boli odvezené.  

3284 Ing. Bočák: Má mesto kompetencie nejakým spôsobom regulovať/obmedziť/zakázať jazdu 
kolobežkárov v meste? 
 

Odpoveď: 
Pokiaľ by to bolo naozaj nevyhnutné, vedeli by sme obmedziť jazdu v pešej zóne, v súčasnosti 
však takéto obmedzenie nepovažujeme za nevyhnutné.  
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3285 Ing. Bočák: Prosím o zabezpečenie priestoru (stromov) v okolí Hotelu Veverica na Brezine. Hrozí 
tam úraz, alebo poškodenie majetku (áut a i.) kvôli stromom, ktoré sa tam nachádzajú (pád 
stromov atď.) 
 

Odpoveď: 
Správa lesoparku Brezina pravidelne monitoruje stav stromov v centrálnej časti  lesoparku a 
odstraňuje suché stromy. Pre záujem riešiť podnet detailnejšie uvádzame tel. číslo na správcu: 
0902911060  

3286 Ing. Ščepko: Chcel by som poprosiť o prehodnotenie možnosti pomenovať významnejšiu z 
budúcich nových ulíc v MČ Západ po Trenčanovi Jánovi Komorovskom (* 2. jún 1924, 
Trenčín – † 20. marec 2012, Trenčín), ktorý bol zakladateľská osobnosť slovenskej religionistiky, 
profesor Univerzity Komenského v Bratislave. Okrem toho, že celý život žil v tejto mestskej časti 
na Ulici Rastislavova, bol významnou osobnosťou vo svojom odbore. Preto som presvedčený, že 
by niektorá z významnejších ulíc v tejto časti mesta, ktorá práve vzniká, mala niesť jeho meno. 
Ďakujem veľmi pekne. 
 

Odpoveď: 
Podľa Štatútu mesta Trenčín platí, že:  "Výbor mestskej časti sa vyjadruje k zmenám názvov ulíc a 
verejných priestranstiev v príslušnej mestskej časti a navrhuje ich nové názvy".  
Následne takýto návrh schvaľuje formou VZN zastupiteľstvo. Ide teda o výlučnú kompetenciu 
poslancov. Úrad v tejto súvislosti len zabezpečuje administratívnu podporu a servis.   
Predmetná požiadavka bola diskutovaná aj na zasadnutí MsZ dňa 26.09.2023, kde pán poslanec 
Ščepko predniesol túto požiadavku pred poslancami.  
V prípade, ak si VMČ Západ a následne aj MsZ tento návrh osvoja, právne nevidíme prekážku v 
pomenovaní ulice.  

3287 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chceli by sme sa spýtať, či CO kryt na Súdnej ulici bol 
definitívne vyňatý zo správ mestských CO krytov, prípadne, či v prípade ohrozenia obyvateľstva 
existuje právna úprava s obyvateľmi bytovky o možnom dočasnom využití tohto CO krytu. 
 

Odpoveď: 
Úkryt na Súdnej ulici bol definitívne vyňatý zo správy mestských CO krytov a už nie je vedený v 
evidencii úkrytov Okresného úradu Trenčín. Budovu bytovky, prípadne jej časť je možné v zmysle 
zákona 42 z r. 1994 o civilnej ochrane obyvateľstva určiť v prípade ohrozenia obyvateľstva ako 
jednoduchý úkryt budovaný svojpomocne.  

3288 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o odstránenie zábradlia pri kruhovom objazde v 
časti spájajúcej vyústenie ulíc Soblahovská a Legionárska. Podľa nášho názoru nemá 
opodstatnenie, keďže chodci nemajú dôvod vchádzať do objazdu. Údržba zelene bude pri kosení 
jednoduchšia, odpadne potreba nového náteru a odstráni sa aj vizuálne neatraktívny prvok vo 
verejnom priestore. 
 

Odpoveď: 
Odstránenie zábradlia má MHSL v pláne činností údržby miestnych komunikácií pre tento rok. 
KONTROLA PLNENIA: Zábradlie bolo odstránené v 40. týždni.  

3289 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Aká je prosíme cena za realizáciu asi 20 m chýbajúceho 
chodníka, ktorý by prepojil už existujúce chodníky na Javorinskej a Ulice Nové Prúdy. 
 

Odpoveď: 
K vybudovaniu nového chodníka je potrebné najskôr vypracovať projektovú dokumentáciu a 
následne stavbu povoliť. 
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3290 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chceli by sme sa spýtať na cenu za plastický nástrek (pre 
dlhú životnosť) 30ky na vozovku. Bolo to predkomunikované s vedúcou Útvaru mobility, aj s pani 
Marčekovou. Navrhli, aby sa prípadná realizácia vykonala až po zimnej údržbe, čo sa nám javí ako 
rozumný krok. Radi by sme to však dostali do budúceho rozpočtu, preto by sme sa chceli spýtať 
na cenu (4x zo strany Inoveckej a 1x zo strany Soblahovskej ulice). Ilustračný obrázok: 
www.corriere.it 
 
Odpoveď: 
Momentálne je cena za zhotovenie vodorovného dopravného značenia z náterových hmôt hr. 
2,5 – 3 mm pre studený plast hladký odtieň biely al. štruktúrovaný plast odtieň biely za m2  20,28 
€. Tieto položky môžu byť súčasťou rutinnej a štandardnej údržby.  

3291 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chceli by sme sa spýtať na výmenu asfaltového povrchu v 
poslednej časti vozovky po križovatku na Slnečnom námestí, kde je vymenený povrch v približne 
3/4 úseku. Výmenou zvyšnej časti by sa dosiahol kompaktný úsek s novým povrchom. 
 
Odpoveď: 
Dáme vypracovať rozpočet na výmenu asfaltového povrchu vozovky, a v prípade dostatku 
finančných prostriedkov v mestskom rozpočte bude možné vyobstarať realizátora a zrealizovať 
stavbu.  

3292 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o informáciu, v akom časovom horizonte bude 
doplnený chýbajúci označník MHD na zastávke Inovecká, stred smer centrum. 
 
Odpoveď: 
Označník bude doplnený do konca tohto roka.  

3293 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: V odpovedi na náš podnet z augusta bolo uvedené, že 
náhradné diely k osvetleniu na Hviezdoslavovej majú byť dodané 29.8.2023. Napriek tomu aj v 
polovici septembra stále minimálne 4 ks lámp nefungovali. Prosím o konkretizovanie termínu 
opravy. Uvedenú vec urgujeme z objektívnych príčin, kedy dni sa stále skracujú a zároveň ide o 
veľmi frekventovanú lokalitu. 
 
Odpoveď: 
Vzhľadom na predĺženie termínu dodania komponentov na opravu svietidiel bola oprava 
zrealizovaná v 38. týždni.  

3294 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o odstránenie šípky smerujúcej na Trenčiansky 
samosprávny kraj, prípadne na jej otočenie. Poloha šípky zohľadňuje ešte stav, kedy TSK sídlil v 
budove Okresného úradu na Hviezdoslavovej ulici. Zároveň prosíme o výmenu vyblednutej šípky 
navigujúcej pravdepodobne na autobusovú a železničnú stanicu. 
 
Odpoveď: 
Smerovky na stĺpiku informačného systému na Palackého ul. budú  v priebehu 7 dní upravené.  

3295 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o výmenu prasknutého skla na zastávke MHD 28. 
októbra smer centrum. 
 
Odpoveď: 
Výmena je objednaná u majiteľa prístrešku euroAWK.  

http://www.corriere.it/
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3296 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Lavičky v murovanom prístrešku na zastávke Hasičská 
smer Juh sú umiestnené priamo pod vitrínou s cestovnými poriadkami. Ak teda niekto sedí na 
lavičke, prístup k cestovným poriadkom je sťažený a zároveň sa musíte cudziemu človeku 
nakláňať nad hlavou, čo je nepríjemné pre obe strany. Prosíme o presun oboch lavičiek do pravej 
polovice prístrešku. 
 
Odpoveď: 
Lavička pod vitrínou bola presunutá na iné miesto.  

3297 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o presun oboch nádob v murovanom prístrešku 
na zastávke MHD Hasičská smer Juh tesne vedľa operného stĺpu konštrukcie strechy. Dnes sú 
koše odsadené príliš do priestoru, čím zbytočne zavadzajú v pohybovej dráhe chodcov na tejto 
frekventovanej zastávke. 
 
Odpoveď: 
Na tejto frekventovanej zástavke je umiestnených 5 uličných smetných nádob, ktoré sú 
rozmiestnené tak, aby boli obyvateľom čo najviac dostupné. Nie sú umiestnené priamo na 
chodníku, takže nevnímame, že by boli prekážkou pre chodcov a ak aj, dajú sa ľahko obísť. Aj po 
preskúmaní názorov sme nezaznamenali žiadny problém so súčasným umiestnením nádob. 
Požiadavku na presun považujeme za neopodstatnenú.  

3298 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o odstránenie/premiestnenie nádoby na odpad 
pri schodisku zo zastávky Električná, nemocnica na Jilemnického ulicu. Nádoba v priekope pod 
chodníkom naozaj neplní nijaký účel. 
 
Odpoveď: 
Nádoba bola dňa 21.9.2023 posádkou zberovej spoločnosti zdvihnutá a umiestnená na 
komunikáciu, aby plnila svoj účel.  

3299 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o presun zvislého dopravného značenia na 
križovatke Legionárska x Javorinská zo samostatných stĺpikov na stĺpy osvetlenia priechodu pre 
chodcov.  
 
Odpoveď: 
Presun DZ 201 - Daj prednosť v jazde! objednáme.  

3300 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o informáciu, v akom časovom horizonte bude 
vykonaná úprava povrchov chodníkov v okolí nových označníkov MHD? Diera po masívnych 
základoch bola zaliata len cementom, v ktorom je napríklad na Hasičskej dokonca otlačená 
topánka. V januári sme na túto požiadavku (ID 1775) dostali do vtedajšieho vedúceho ÚM R. 
Hartmanna odpoveď, že úprava bude vykonaná po zlepšení poveternostných podmienok, no k 
úprave nedošlo. Problém sa dotýka zastávok Beckovská (smer Laugaricio), Braneckého, Gen. M. 
R. Štefánika (smer Kubrica), Hasičská (smer Sihoť), Jána Zemana, Piešťanská, Pred poľom (smer 
Kubrica), ZŠ Kubranská (smer Kubrica). Pripájame príklad z Bratislavy, kde výkopy po označníkoch 
podobného typu veľmi vkusne “plátajú” žulovými kockami. 
 
Odpoveď: 
Opravu nerovnosti v betóne zaradíme do plánu údržby s termínom do konca októbra 2023.  
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3301 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o nacenenie nákladov na vybudovanie nástupišťa 
zastávky MHD Priemyselný park II smer Priemyselný park - tzn. o vydláždenie pásu trávy medzi 
vozovkou a chodníkom, v dĺžke najmenej 18 metrov (na jeden kĺbový autobus, ktorý sem 
premáva na viacerých spojoch). 
 
Odpoveď: 
Útvar investícií dá naceniť vydláždenie zeleného pásu pri zastávke MHD  

3302 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Ďakujeme za čiastočné vyčistenie prístrešku, prosíme ešte 
o vyčistenie skiel na bočnej i zadnej stene, na ktorých je stále usadený prach aj zvyšky plagátu. 
 
Odpoveď: 
Zabezpečíme vyčistenie prístrešku do konca októbra.  

3303 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o preverenie, či sú reklamné plachty na 
dopravnom zábradlí v okolí zastávky Opatová, Maják umiestnené legálne. V prípade, ak nemajú 
povolenie, žiadame o ich odstránenie. 
 
Odpoveď: 
Reklamné plachty nepodliehajú povoleniu podľa stavebného zákona, nie sú to reklamné stavby. 
Umiestňovanie reklám na dopravnom zariadení je v rozpore so zákonom o cestnej premávke aj s 
VZN  o dodržiavaní čistoty a poriadku v meste Trenčín, vyzveme vlastníkov na ich odstránenie.  

3304 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik:  Prosíme o výmenu poškodených/zlomených kruhových 
častí na sedenie na lavičkách v prístreškoch zastávky Opatová, Maják. Poškodené “kruhy” na 
sedenie sú v prístreškoch v smere do centra, aj v smere do Dubnice nad Váhom. 
 
Odpoveď: 
Opravu poškodených sedačiek zaradíme do plánu údržby pre tento rok.  

3305 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Na zrušenej zastávke Opatová, nadjazd smer Opatová, 
družstvo bola pred pár mesiacmi umiestnená nová uličná nádoba na odpad. Nakoľko je táto 
zastávka ale trvalo zrušená, nádoba je tu zbytočná. Navrhujeme jej presun, namiesto starej 
nádoby, na frekventovanú zastávku Legionárska smer Braneckého. Predmetná zastávka bola 
nedávno zrekonštruovaná a nová nádoba tu tak vkusne doplní obnovený verejný priestor. 
 
Odpoveď: 
Uličná nádoba bola z aut. zástavky Opatová stiahnutá a presunutá na navrhnutú aut. zástavku 
Legionárska smer Braneckého, a zároveň stará uličná nádoba z tejto zástavky bola stiahnutá.  

3306 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Na základe podnetu Matričného úradu by sme chceli 
poprosiť o zabezpečenie prístrešku pri svadbách v záhrade Hotela Veverica. Najmä v letných 
mesiacoch by prístrešok slúžil ako ochrana proti intenzívnemu slnečnému žiareniu, čo by zvýšilo 
komfort svadobčanov aj pracovníčok matriky. Prosíme o poskytnutie reakcie Hotela Veverica k 
tejto veci. 
 
Odpoveď: 
Matričný úrad požiadal dňa 19.09.2023 prevádzkovateľa e-mailom o zabezpečenie prístrešku pri 
svadbách  vo vonkajších priestoroch Hotela Veverica v Trenčíne. Odpoveďou zo dňa 20.09.2023 
prevádzkovateľ oznámil, že prístrešok už je zabezpečený.  
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3311 Ing. Bočák: V akom stave je proces výstavby nákladného výťahu v DSS na Piaristickej ulici? 
 
Odpoveď: 
Na základe nedodržania zmluvných podmienok bol ukončený zmluvný vzťah s realizátorom  
výstavby výťahu. O ďalšom priebehu vybudovania výťahu v DSS budú poslanci informovaní.  

 

4. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 

ID Požiadavka 

3378 Mgr. Medal: žiada preklasifikovať status odpovede požiadavky 3276. Táto odpoveď podľa neho nie 
je dostatočná. Útvar mobility sa síce vyjadril, že neevidujú žiadny projekt výstavby v tejto lokalite 
Nozdrkovce, ale očakávalo sa hlavne vyjadrenie od útvaru stavebného a toto vyjadrenie tam k tomu 
chýba. Táto požiadavka je so statusom „zatvorené“ ale zatvorené to nie je. 

3379 Mgr. Medal: požiadavka 3279 tiež už figuruje ako „zatvorená“ ale v odpovedi je napísané len že sa 
MÚ pokúsi kontaktovať majiteľa pozemku na ul. Dlhé Hony, na ktorom je prevádzka U tuláka  a 
požiadať ho o úpravu živého plota. Prosíme napísať odpoveď, ako to dopadlo, či sa majiteľ k tomu 
vyjadril a či sa s tým bude niečo robiť. Prosíme doťahovať podnety dokonca. 

3380 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chýbajúci priechod pre chodcov – Partizánska x Nad 
tehelňou. Na základe podnetu od obyvateľky Partizánskej ulice, pani Kutejovej, by sme chceli 
poprosiť o postup pri zriadení priechodu pre chodcov na križovatke pri židovskom cintoríne. V 
prvom kroku s dočasnými prvkami (červeno-bielymi), ako sú použité napríklad na križovatke 
Olbrachtova – Soblahovská. Zároveň sa chceme spýtať na cenu za projektovú dokumentáciu, ktorá 
by riešila komplexne aj križovatku a zmenšenie jej polomerov tak, aby bolo nutné spomaliť vodičom 
zo smeru od výškových domov oproti židovskému cintorínu na hlavnú časť Partizánskej ulice. A tým 
aj vybudovanie priechodu, ktorý objektívne v tejto časti absentuje. 

 
3381 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Osadenie spomaľovacích prvkov (tzv. berlínskych vankúšov), 

ktoré začalo mesto Trenčín používať na náš podnet, na Partizánskej ulici. Ešte s bývalým vedúcim 
Útvaru mobility boli posúdené ako vhodné riešenie pri nedodržiavaní rýchlosti zo strany niektorých 
vodičov. V kombinácii s absenciou priechodu v časti pri židovskom cintoríne ide o nebezpečný 
kolízny bod pre chodcov. Preto navrhujeme ich osadenie práve v tomto úseku ulice.  
Ak nie sú na tento rok vyčlenené finančné prostriedky, prosíme o informáciu, v akom objeme túto 
investíciu zaradiť do rozpočtu pre rok 2024 – odhad ceny 2 ks vankúšov pre Partizánsku ulicu. 
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3382 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik + p. Bednár, p. Stacherová: Odborný orez pred obytným 
domom 1137 na Inoveckej ulici. Prosíme o arboristické posúdenie stromu zaznačeného vo výreze z 
projektovej dokumentácie. Chceli by sme sa spýtať na prípadný odborný orez tak, aby presvetlil 
jeho korunu a zároveň minimalizoval možné ohrozenie. Na to bolo poukazované obyvateľmi 
bytového domu.  

 
3383 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o odstránenie zbytočného stĺpika, zrejme po 

dopravnom značení, v blízkosti križovatky ulíc Inovecká a Beckovská. 

 
3384 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Na základe podnetu od rodičov by sme chceli požiadať MsP o 

kontrolu 4 parkovacích miest vyhradených pre rodičov s deťmi pri Materskej škole na 28. októbra 
(MŠ). Zo sťažností rodičov na nej parkujú vo vyhradenom čase aj iné vozidlá. Vieme, že ranná 
kontrola môže byť pre MsP problematická, preto by sme chceli poprosiť aspoň o systematické 
kontroly aspoň v časoch od 14:00 – 16:00. 

 
3385 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Na základe podnetov od obyvateľov bytového domu na 

Inoveckej 1137 a po konzultácii s Útvarom mobility a pani Marčekovou by sme chceli poprosiť o 
kontrolu vjazdu vozidiel rodičov smerujúcich do škôlky na zrušené vyhradené parkovanie pred 
obytným dom. Podnet súvisí s predchádzajúcim podnetom, kde je žiadúce, aby rodičia nezachádzali 
do obytnej časti, ale parkovali na vyhradených miestach na Ulici 28. októbra. Najskôr je však 
potrebné zabezpečiť kontrolu týchto 4 parkovacích miest, aby neboli obsadené inými vozidlami. 
Táto kontrola bola zo strany MsP prisľúbená po zmene vyhradeného parkovania. 

 
3386 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Pri obnove povrchu chodníka na Bezručovej sa zabudlo na 

osadenie vodiacej dlažby pre nevidiacich na priechode pred základnou školou. Prosíme o 
informáciu či je jej doplnenie možné realizovať aj v rámci bežnej údržby, alebo dokončovacích prác 
na chodníku. 
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3387 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Na základe obhliadky by sme sa chceli spýtať na výmenu 
všetkých hlavíc v objekte škôlky a pravdepodobne aj jaslí na 28. októbra. Sami sme si vyskúšali, že 
nie je možné so starými ventilmi ani len pohnúť. Podľa slov pani riaditeľky, nie je možné regulovať 
prísun tepla. Keďže cena jednej termostatickej hlavice sa pohybuje okolo 20 eur, nemalo by ísť o 
extrémne nákladnú položku (aj po demontáži a montáži). Chceli by sme poprosiť o výmenu ešte do 
začiatku vykurovacej sezóny. Ak to nie je možné, prosíme o dôvody (napr. financie), aby sme s nimi 
vedeli ďalej pracovať. 

 
3388 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Pripomíname sa s podnetom na opravu osvetlenia v 

prístrešku na zastávke MHD Legionárska smer Juh. Požiadavku (ID 3180) sme dávali už v júli, 
osvetlenie dodnes (9.10.2023) nefunguje. Prosíme o informáciu, o aký typ závady ide a ako sa bude 
pri oprave ďalej postupovať. Rovnako prosíme o informáciu o termíne opravy osvetlenia. 

 
3389 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o opravu rozpadajúcej sa dlažby v okolí busty gen. 

M. R. Štefánika. 

 
3390 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o informáciu, či sa podarilo nadviazať komunikáciu s 

dopravcom SAD Trenčín, a. s. ohľadom presunu označníka PAD na zastávke Trenčín, gymnázium na 
začiatok zastávky. Pripomíname, že dnes je označník umiestnený tak, že prímestské autobusy 
stojace na konci zastávky znemožňujú autobusom MHD pristaviť sa k nástupnej hrane. To výrazne 
sťažuje nástup a výstup cestujúcim s obmedzenou schopnosťou pohybu. Na základe verejne 
dostupných informácií je zrejmé, že začiatok nového kontraktu s dopravcami PAD sa výrazne 
odsúva, preto počas roka 2024 nie je možné očakávať výmenu označníkov PAD.  
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3391 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o dôkladné, obojstranné vyčistenie skiel, od 
chodníka po strechu, v prístrešku zastávky MHD Nemocnica smer centrum. Zároveň sa 
pripomíname s požiadavkami na čistenie skiel v prístreškoch zastávok Električná, nemocnica (smer 
Bánovce n/B; ID 3302) a Opatová, Maják (obojsmerne; ID 3204). Upozorňujeme pracovníkov 
údržby, že počas zimných mesiacov nemusia byť vhodné poveternostné podmienky na čistenie. 
Preto žiadame zrealizovať čistenie ešte behom mesiaca október. 

 
3392 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Radi by sme sa v predstihu opýtali, či sa aj tento rok počíta s 

nasadením veľkokapacitných kĺbových autobusov na linku 24 do OC Laugaricio, počas posledných 3 
víkendov pred Vianocami? Takéto posilnenie už bolo realizované v rokoch 2021 a 2022, a stretlo sa 
s pozitívnymi ohlasmi nakupujúcich cestujúcich, ktorí sa nemuseli tlačiť s nákupnými taškami v 
krátkych autobusoch. 

 
3393 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: V auguste a septembri sme žiadali o opravu nefunkčného 

verejného osvetlenia na Hviezdoslavovej ulici - pešia zóna pred Posádkovým klubom (požiadavky ID 
3201 a 3293). Ďakujeme za opravu časti svietidiel, naďalej však nesvietia 2 lampy, pred 
prevádzkami Ľudovka a hneď vedľa Textil (nie sú označené). Žiadame o opravu. 

 
3394 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Radi by sme upozornili na nevhodne zrekonštruovanú 

zastávku Detské mestečko smer Vinohrady. Bol tu síce osadený bezbariérový kasselský obrubník, 
ale kvôli ostrému uhlu vjazdu a krátkej dĺžke nástupnej hrany nedokáže ani krátky autobus zastaviť 
pri obrubníku. Prosíme o informáciu, či je ešte možnosť zabezpečiť úpravu nájazdu. Informáciu 
máme priamo od vodičov MHD. Zástavka bude dôležitá aj pre starších ľudí, prípadne mamičky s 
kočíkom, keďže v tesnom susedstve je Kultúrne centrum s parkom. 

3395 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik + p. Matišák: Prečo začína vyznačenie zóny 30 až v cca 
polovici prvého bloku ulice Družstevná (myslené od križovatky s ulicou Bezručovou pri 6. ZŠ oproti 
garážam)? Nebolo možné vyznačiť zónu 30 už aj vrátane celej ulice Bezručova? 

3396 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik + p. Matišák: Prosíme preveriť možnosti úpravy 
zvislého/vodorovného značenia na začiatku ulice Družstevná od ulice Bezručova (oproti garážam), 
kde pri dovoze detí do 6. ZŠ ráno pred vyučovaním býva chaos, autá tam zastavujú a blokujú 
prejazd ďalších vozidiel - úplný zákaz zastavenia v tejto časti ulice - “vyšrafovanie” ulice až po 
značku teraz označujúcu začiatok zóny 30? či vyznačenie 2 - 3 parkovacích miest v režime 
Kiss&Ride, ak to šírka ulice dovoľuje? 
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3397 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik + p. Matišák: Prosíme o zabezpečenie kontroly dodržiavania 
30 km rýchlosti v zóne 30 príslušníkmi štátnej polície prípadne po koordinácii s MsP. Ide hlavne o 
oblúkový úsek na Sl. Námestí. 

3398 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik + p. Matišák: Na križovatke S. Chalupku x Slnečné námestie 
odporúčame doplnenie dopravného značenia, ktoré by sprehľadnilo prednosť sprava v tejto 
križovatke tak, ako boli „trojuholníkové“ stop čiary zaznačené aj na Berzučovej ulici. Podobne aj na 
križovatke ulíc Slnečné námestie, kde cesty tvoria ostrý uhol (pri domoch č. 2 - 4 - 5 - 7 (viď aj 
priložená foto 2) prosíme o doplnenie značky a o nástrek trojuholníkov/stop čiary na cestu s 
upozornením Daj prednosť sprava. 

 
3399 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik + p. Matišák: Na križovatke S. Chalupku x Slnečné námestie 

prosíme o orez drevín, ktoré znižujú výhľadové parametre vodičom. 

 
 
 
5. RÔZNE  

V diskusii vystúpil p. Matišák a vyjadril sa k súčasnej situácii na ulici Bezručova. K tejto téme 
diskutoval s poslancami ohľadne problémov, ku ktorým v tejto lokalite dochádza v dôsledku zmien 
v doprave, parkujúcich áut rodičov, ktorí vozia svoje deti do školy, nedodržiavania rýchlosti a prednosti 
v jazde a tiež neprehľadnosti niektorých úsekov kvôli nedostatočnému dopravnému značeniu a zeleni 
znižujúcej rozhľadové parametre križovatky. Poslanci vyhodnotili tieto postrehy ako adekvátne a vyjadrili 
sa že sa k tejto téme budú priebežne vracať a s odstupom času sa to zhodnotí. Z tejto diskusie vzišli 
spoločné požiadavky poslancov a p.Matišáka, ktoré sú zahrnuté v bode 4. tejto zápisnice (ID3395-
ID3399). 

P. Bednár a p. Stacherová ako zástupci bytového domu na Inoveckej ul. č. 1137 sa opätovne 
zaujímali o dôvod, prečo sa s ich žiadosťou z minulosti nič nedeje. V minulosti im boli predložené dva 
varianty možného riešenia okolia ich bytového domu – chodníka a parkovacích miest. Po výbere jedného 
z variantov sa útvar mobility v tom čase ešte vedený p. Hartmannom vyjadril, že nimi zvolený variant je 
z viacerých hľadísk nevhodný. Po príchode p. Marčekovej a p. Múdrej, ktoré boli prizvané na výbor, bolo 
prítomným toto stanovisko vysvetlené. P. Múdra priniesla na zasadnutie návrhy oboch variantov 
a názorne všetkým vysvetlila jednotlivé problematické body. Spolu so zástupcami BD na Inoveckej ul. č. 
1137 hľadali riešenie, ktoré by bolo vhodné a prípustné pre obe strany. Výsledkom diskusie bolo, že 
spoločne dospeli k možnému riešeniu. Základná podmienka, ktorú spĺňali oba varianty bola, aby sa 
vybudoval chodník popri bytovke. Riešil sa aj spôsob parkovania pred budovou tak, aby vzniklo čo najviac 
parkovacích miest. P. Múdra sa na záver vyjadrila, že preverí, či sa v tých miestach nachádzajú inžinierske 
siete a porovnajú sa kolmé a šikmé parkovacie miesta s tým, že pri kolmom parkovaní sa v prípade 
potreby vynechajú a zachovajú stromy, ktoré tam sú. Tieto stromy sa dajú odborne orezať. P. Marčeková 
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si poznačila kontakt na p. Bednára, ktorý chcel byť prítomný pri obhliadke a oreze týchto stromov za 
účasti kompetentných osôb z MsÚ a MHSL. Keď sa to bude realizovať, bude privolaný.  

 
6. ZÁVER 

Mgr. Medal poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil októbrové zasadnutie Výboru 
mestskej časti Stred. 

Najbližšie zasadnutie sa bude konať 13.11.2023 o 16:00 v priestoroch MsÚ. 

 
 
Zapísala: Mgr. Gabriela Babony     
v Trenčíne dňa 9.10.2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 Mgr. Richard Medal  
 Predseda VMČ Stred 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Začiatok VMČ: 16.00 hod. 
Ukončenie VMČ: 17:50 hod.  


